
BESLUITENLIJST COMMISSIE GRONDGEBIED d.d. 16 oktober 2018

Aanwezig de leden: de heer J.C. Brand (SGP), de heer J. de Kok (CDA), de heer A.C. Strop (CDA),
de heer J.R. Pardo Kruidenier (D66), de heer M. Stout (D66), de heer J.M. Dekker (VVD), de heer S.
Barzas (VVD), de heer O. Yilmaz (PvdA), de heer J.J.G. Lok (PvdA)

Portefeuillehouders: de heer P.J. Verheij, de heer A. Kraijo
Griffier: mevrouw I.M. de Gruijter
Voorzitter: de heer A.C van 't Zelfde

Opening

1 Opening en vaststellen agenda
Besluit
De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom. De heer Pardo Kruidenier
wil punt 6, raadsmemo stand van zaken fietspad Oost Kinderdijk, als bespreekstuk
behandelen. Daarbij geeft hij aan dat hij de betrokken inwoner of diens
vertegenwoordiger graag een vraag zou willen stellen. De commissie stemt in met dit
verzoek. Het agendapunt wordt als eerste punt behandeld in de commissie.
De agenda wordt vastgesteld.

2 Vaststellen verslag commissie Grondgebied 18 september 2018
Besluit
Het verslag van 18 september wordt ongewijzigd vastgesteld.

Regulier

3 Mondelinge mededelingen college
Besluit
De heer Kraijo meldt dat er naar aanleiding van de vorige commissie waarin een brief
van de Groene Long werd behandeld, een gesprek heeft plaatsgevonden met de
betrokkenen. 
Verder deelt de heer Kraijo mede dat er inzake de molen Souburgh een aannemer is
gevonden die binnen het krediet kan werken.
Naar aanleiding van de bijeenkomst op woensdag 3 oktober over het gebiedsperspectief
Kinderdijk (raden Molenwaard, Giessenlanden, Alblasserdam) zal er een RIB worden
opgesteld. 
Over agendapunt 7 geeft de heer Kraijo aan dat de beantwoording van vragen over RIB
en jaarverslag bijna gereed is. Het agendapunt wordt verplaatst naar de volgende
raadsronde.
De heer Verheij meldt de stand van zaken rond het Nedstaalterrein. De
eigendomsoverdracht heeft plaatsgevonden en er zal een samenwerkingsovereenkomst
worden opgesteld.

Bespreekstukken
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4 Raadsvoorstel 2e bestuursrapportage 2018 (2267394)
Besluit
Wethouder Verheij meldt de stand van zaken rond het Nieuwland Parc. Hij zegt toe dat
hij de (nieuwe) raadsleden wil bijpraten over dit dossier. Rond het Grondstoffenplan komt
er een RIB met een update.
Het voorstel gaat als hamerstuk naar de gemeenteraad van 30 oktober.

5 Raadsinformatiebrief Initiatiefvoorstel SGP D66, haalbaarheidsonderzoek fietsverbinding
Edisonweg/Molenpad

Besluit
De behoefte wordt uitgesproken om bij de nadere uitwerking van het plan te
brainstormen over de mogelijkheden. De raadsinformatiebrief wordt op de doorlopende
lijst ingekomen stukken geplaatst voor de raad van 30 oktober.

Ingekomen stukken

6 Raadsmemo Stand van zaken fietspad Oost Kinderdijk
Besluit
Rond het proces in dit dossier heeft de heer Pardo Kruidenier een vraag aan (de
vertegenwoordiger van) de betrokkene. De memo komt op de doorlopende lijst
ingekomen stukken voor de raad van 30 oktober.

7 RIB Jaarverslag 2017 Omgevingsdienst Zuid-Holland Zuid
Besluit
De beantwoording van vragen van D66 en SGP is nog niet gereed, het agendapunt komt
in de volgende raadsronde terug.

Sluiting

8 Rondvraag
Besluit
De heer Dekker vraagt opnieuw aandacht voor de situatie bij de afslag
Vinkenpolderweg/Oud Alblas. Er zijn maatregelen genomen maar de vraag is of dit
afdoende wordt nageleefd.

9 Sluiting
Besluit
De voorzitter bedankt alle aanwezigen en sluit de vergadering.
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